

Title (en)

Withdrawal box.

Title (de)

Entnahmobox.

Title (fr)

Boîte-distributeur.

Publication

EP 0303890 A2 19890222 (DE)

Application

EP 88112578 A 19880803

Priority

AT 210387 A 19870821

Abstract (en)

The withdrawal box for bag-shaped packages (4), in particular teabags, avoids jamming, undesired multiple withdrawals, damage to the packages (4), etc., in a reliable manner. In the withdrawal box, a withdrawal compartment (6) has a sloping surface (9) which starts from its base surface and rises towards the front panel (7). With the upper front edge of the opening provided in the construction frame (2) for the withdrawal compartment (6), the sloping surface determines a cross-section which corresponds essentially to the cross-section of the front edge of one of the packages (4) stored in the storage container (3). <IMAGE>

Abstract (de)

Entnahmobox für säckchenförmige Verpackungen, insbesondere Teebeutel Eine Entnahmobox für säckchenförmige Verpackungen (4), insbesondere Teebeutel, welche auf zuverlässige Weise Verklemmungen, ungewünschte Mehrfachentnahmen, Beschädigung der Verpackungen (4), etc. vermeidet, wird dadurch verwirklicht, daß eine Entnahmelade (6) einen von ihrer Grundfläche ausgehenden und zur Vorderplatte (7) erhobenen Anstieg (9) aufweist, welcher mit der oberen Vorderkante der im Aufbaurahmen (2) für die Entnahmelade (6) vorgesehenen Öffnung einen Querschnitt bestimmt, der im wesentlichen dem Querschnitt der Vorderkante einer der im Vorratsbehälter (3) gespeicherten Verpackungen (4) entspricht.

IPC 1-7

A47F 1/08; B65D 83/08

IPC 8 full level

A47F 1/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 1/10 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE ES IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0303890 A2 19890222; EP 0303890 A3 19900425; EP 0303890 B1 19921104; AT 392407 B 19910325; AT A210387 A 19900915;
DE 3875669 D1 19921210; ES 2009745 A4 19891016

DOCDB simple family (application)

EP 88112578 A 19880803; AT 210387 A 19870821; DE 3875669 T 19880803; ES 88112578 T 19880803